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НОВИ САД 

З А П И С Н И К 
 
са XXXVIII седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 24. фебруара 2023. године, у згради 
Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.15 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи 
одборници: 
 
1.  ЖИВОРАД АРСИЋ 37.  МИЛОРАД МИРЧИЋ 
2.  МИЛАНА АРЊАШ РАДИЋ 38.  СНЕЖАНА МУШИЦКИ 
3.  МИЛЕНКО БАЧИНА 39.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
4.  ДУШАН БРКИЋ 40.  САША НОВАКОВИЋ 
5.  МИРЈАНА ВАСИЛИЋ 41.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
6.  ЦВИЈА ВАСИЋ 42.  МИЛАН ПАЛАНГЕТИЋ 
7.  ВЕСНА ВАТИЋ 43.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
8.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 44.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
9.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 45.  ЗОРАН ПОПОВИЋ 
10.  ИВАНА ВУЈАСИН 46.  ИГОР ПОПОВИЋ 
11.  БОЈАН ВУЛИН 47.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
12.  ЈЕЛЕНА ГРАОВАЦ 48.  КРИСТИНА ПУПОВАЦ 
13.  ВЛАДИМИР ГРБИЋ 49.  БОЖИДАР ПРОТИЋ 
14.  БОРИСЛАВКА ДРАГИШИЋ 50.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
15.  САЊА ДРАШКО 51.  БОЈАН РАДОЈЕВИЋ 
16.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 52.  ВЕРИЦА РАКИЋ 
17.  МИРЈАНА ЂУКИЋ 53.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
18.  КРИСТИНА ЖАРИЋ 54.  ЈЕЛЕНА РОВЧАНИН 
19.  АДРИЈАНА ЗАГОРАЦ 55.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
20.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 56.  МИЛОШ СКЕНЏИЋ 
21.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 57.  ЉУБОМИР СТАНИШИЋ 
22.  НЕМАЊА ЈАНКОВИЋ 58.  ИВАН СТРИБЕР 
23.  МИРЈАНА ЈОВАНОВИЋ 59.  ЗОРАН СУБОТИЋ 
24.  ЈАСНА КАЗИМИРОВИЋ ГАЈИЋ 60.  СЛОБОДАН ТАСИЋ 
25.  КРИСТИНА КАРАИЋ 61.  ПРЕДРАГ ТЕШАНОВИЋ 
26.  ЈЕЛЕНА КЕШЕЉ 62.  САНДРА ТРИФУНОВИЋ СТОЈАНОВИЋ 
27.  ЂУЛА КИШ 63.  СИНИША ТРКУЉА 
28.  СЛОБОДАН КОКАНОВИЋ 64.  ЈЕЛЕНА ЦРНОГОРАЦ 
29.  РОБЕРТ КОЛАР 65.  САЊА УЗЕЛАЦ 
30.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 66.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
31.  МИНА КРЕСОЈА ОГЊАНОВАЦ 67.  НИКОЛА УРОШЕВИЋ 
32.  МЕЛИНДА ЛАДИШИЋ 68.  СЛОБОДАН ЦВЕТКОВИЋ 
33.  ЉУБОМИР ЛАСИЦА  69.  СИМО ЧАБАРКАПА 
34.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 70.  ДРАГАН ХЕМОН 
35.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 71.  ДУБРАВКА ЏОЏО 
36.  МАРИЦА МАТИЈЕВИЋ   

 
Седници нису присуствовали: Веселин Бојат, Душан Поповић, Зоран Симоновић, 

Маја Седларевић, Мирка Лукић Шаркановић, Недјељко Клисурић и Петар Ћировић. 
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Седницу Скупштине је отворила и њеним радом руководила MSc Јелена 
Маринковић Радомировић, председница Скупштине Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине  је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница Скупштине  је утврдила  да седници Скупштине Града присуствује 

71 одборница и одборник, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање.  
 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да су је одборници: 

Зоран Симоновић, Душан Поповић, Недјељко Клисурић, Маја Седларевић и Веселин 
Бојат обавестили да су спречени да присуствују седници. 

 
Председница Скупштина је обавестила одборнице и одборнике да је  складу са 

чланом 50. став 4. Закона о локалној самоуправи Александар Кравић 20. фебруара 2023. 
године поднео Скупштини Града Новог Сада оставку на функцију члана Градског већа 
Града Новог Сада. 

  
Затим се прешло на утврђивање дневног реда. 
 
Предлог дневног реда достављен  је одборницама и одборницима у сазиву и 

дописима од 20, 21. и 23.  фебруара 2023. године. 
 
 Дана 20. фебруара 2023. године Александар Кравић поднео је Скупштини Града 

Новог Сада писану оставку на функцију члана Градског већа Града Новог Сада, која је 
достављена  одборницима и одборницима уз допис од 21. фебруара 2023. године. 

 
Председница Скупштине је предложила да се оставка Александра Кравића на 

функцију члана Градског већа Града Новог Сада уврсти у дневни ред као 1. тачка дневног 
реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Дана 20. фебруара 2023. године Роберт Колар поднео је Скупштини Града Новог 

Сада писану оставку на дужност члана Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања, која  је достављена одборницама и одборницима  уз допис 
од 21. фебруара 2023. године. 
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Председница Скупштине је предложила да се оставка Роберта Колара на дужност 
члана Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања уврсти у 
дневни ред као 13. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила  почетак гласања.  
 
Након закључења гласања,  председница Скупштине је констатовала да је 68 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 
 
Дана 20. фебруара 2023. године Дамир Кондић поднео је Скупштини Града Новог 

Сада писану оставку на функцију вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад, која  је достављена одборницама и 
одборницима  уз допис од 21. фебруара 2023. године. 

 
Председница Скупштине је предложила да се оставка Дамира Кондића на 

функцију вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа „Водовод и 
канализација“ Нови Сад уврсти у дневни ред као 14. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 71 

одборник гласао „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина једногласно  усвојила овај предлог за допуну дневног реда. 

 
Дана 23. фебруара 2023. године Урош Лончар поднео је Скупштини Града Новог 

Сада писану оставку на функцију директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ 
Нови Сад, која је достављена одборницима и одборницама  уз допис од 23. фебруара 2023. 
године. 

 
Председница Скупштине је предложила  да се оставка Уроша Лончара на функцију 

директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад уврсти у дневни ред као 15. 
тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 

одборника гласало „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 
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На основу члана  84. ст. 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада 
Градоначелник Града Новог Сада доставио је 23. фебруара 2023. године председници 
Скупштине Града образложен предлог да се дневни ред седнице Скупштине Града Новог 
Сада, допуни тачком: Предлог за избор члана Градског већа Града Новог Сада, који је 
одборницама и одборницима достављен уз допис од 23. фебруара 2023. године. 

 
Председница Скупштине је  упитала  да ли Градоначелник Града Новог Сада жели 

да изнесе допунско образложење разлога за допуну дневног реда.  
 
Пошто Градоначелник Града Новог Сада није желео да изнесе допунско 

образложење разлога за допуну дневног реда, председница Скупштине је ставила на 
гласање предлог Градоначелника Града Новог Сада да се Предлог за избор члана 
Градског већа Града Новог Сада уврсти у дневни ред и да се разматра као 2. тачка дневног 
реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
На основу члана 84. ст. 3. и 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада Градско 

веће Града Новог Сада доставило је 20, 21. и 23. фебруара 2023. године председници 
Скупштине Града Новог Сада образложене предлоге да се дневни ред седнице Скупштине 
Града допуни тачкама:  

 
− Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације 

Универзитетског комплекса у Новом Саду (локалитет на парцели број 3657 КО 
Нови Сад II и др.) 

− Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности у циљу одржавања 
чистоће на јавним површинама за 2023. годину 

− Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора јавног комуналног 
предузећа „Тржница“ Нови Сад 

 
Наведени предлози достављени су одборницима и одборницама  уз дописе од 20, 

21. и 23. фебруара 2023. године. 
 
Председница Скупштине  је упитала  да ли представници предлагача желе да 

изнесу допунско образложење разлога за допуну дневног реда. 
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Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 
разлога за допуну дневног реда, председница  Скупштине је ставила на гласање предлог 
Градског већа да се Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације 
Универзитетског комплекса у Новом Саду (локалитет на парцели број 3657 КО Нови Сад 
II и др.) уврсти у дневни ред и предложила  да се разматра као 3. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења  гласања, председница  Скупштине је констатовала да су 62 

одборника гласала „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница  Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности у циљу одржавања чистоће на 
јавним површинама за 2023. годину уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 
4. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница  Скупштине је ставила  на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа 
„Водовод и канализација“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 
16. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог Градског већа да се 

Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа 
„Тржница“ Нови Сад уврсти у дневни ред и предложила да се разматра као 17. тачка 
дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштина је констатовала  да су 63 
одборника гласала „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
допуну дневног реда. 

 
Комисија за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања утврдила 

је предлоге решења за тачку: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања, који су одборницама и одборницима достављени уз допис 
од 23. фебруара 2023. године. 

 
Председница  Скупштине је упитала  да ли представник предлагача жели да изнесе 

предлоге Комисије.  
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе предлоге Комисије, 

председница  Скупштине је ставила на гласање предлог да се предлози решења Комисије 
уврсте и разматрају у оквиру тачке: Предлози Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања и предложила да се разматрају као 18. тачка дневног реда. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница  Скупштине  је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да су три одборника гласала „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог. 

 
На основу члана 85. став 2. тачка 5. Пословника Скупштине Града Новог Сада 

председница Скупштине је предложила  да се споји расправа: 
 
− за тачке  од 5. до 7, о извештајима о реализацији Програма коришћења 

средстава за обезбеђење услова за несметано обављање делатности Јавног 
предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ и реализацији програма 
инвестиционих активности  Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ и Јавног комуналног предузећа „Пут“ за 2022. годину  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница  Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке  од 8. до 10,  о предлозима решења о прибављању непокретности и 

давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада.  
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
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Након закључења гласања, председница Скупштина је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачке 16. и 17, о предлозима решења о именовању вршиоца дужности 

директора јавних комуналних предузећа „Водовод и канализација“ и 
„Тржница“.  

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
− за тачку 18, о предлозима Комисије за кадровска, административна и мандатно-

имунитетна питања  
 

Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 

одборник гласао „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  усвојила овај предлог за 
спајање расправе. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени дневни ред у целини. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања.  
 
Након  закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 63 

одборника гласала „за“, да је осам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао „уздржан“ односно да је Скупштина већином гласова  утврдила  

 
Д н е в н и   р е д 

 
1. Оставка Александра Кравића на функцију члана Градског већа Града Новог Сада 
2. Предлог за избор члана Градског већа Града Новог Сада 
3. Предлог одлуке о изради измена и допуна Плана детаљне регулације Универзитетског 

комплекса у Новом Саду (локалитет на парцели број 3657 КО Нови Сад II и др.) 
4. Предлог одлуке о Програму инвестиционих активности у циљу одржавања чистоће на 

јавним површинама за 2023. годину 
5. Извештај о реализацији Програма коришћења средстава за обезбеђење услова за 

несметано обављање делатности Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ Нови Сад за 2022. годину 
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6. Извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног предузећа 

„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину 
7. Годишњи извештај о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног 

комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2022. годину 
8. Предлог решења о прибављању непокретности у јавну својину Града Новог Сада 

непосредном погодбом путем размене непокретности између Града Новог Сада и 
инвеститора „CITY GRADNJA LUX“ DOO NOVI SAD 

9. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Градској библиотеци у Новом Саду, Нови Сад 

10. Предлог решења о давању на коришћење непокретности у јавној својини Града Новог 
Сада Аутономној покрајини Војводини за потребе Дома здравља „Нови Сад“, Нови 
Сад, без накнаде 

11. Предлог решења о рушењу објекта који се налази у Новом Саду у Улици Бате  Бркића 
12. Оставка Саше Новаковића на дужност члана Комисије за кадровска, административна 

и мандатно-имунитетна питања 
13. Оставка Роберта Колара на дужност члана Комисије за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања 
14. Оставка Дамира Кондића на функцију вршиоца дужности  директора Јавног 

комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 
15. Оставка Уроша Лончара на функцију директора Јавног комуналног предузећа 

„Тржница“ Нови Сад 
16. Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 

предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 
17. Предлог решења о именовању вршиоца дужности директора Јавног комуналног 

предузећа „Тржница“ Нови Сад 
18. Предлози Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања: 

− Предлог решења о престанку дужности председника и члана Надзорног одбора 
Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности председника Савета за спорт и омладину 
− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за буџет и финансије 
− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за комуналне делатности 
− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за образовање 
− Предлог решења о престанку дужности заменика председника Савета за заштиту 

животне средине 
− Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за спровођење конкурса за 

избор директора 
− Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за представке и предлоге 
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− Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за обележавање празника и 
доделу признања Града 

− Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за прописе 
− Предлог решења о престанку дужности заменика председника Комисије за родну 

равноправност 
− Предлог решења о престанку дужности председника Комисије за обележавање 

празника и доделу признања Града 
− Предлог решења о избору члана Комисије за обележавање празника и доделу 

признања Града 
− Предлог решења о разрешењу и избору члана Комисије за прописе 
− Предлог решења о разрешењу члана и избору председника Савета за спорт и 

омладину 
− Предлог решења о избору члана Комисије за прописе 
− Предлог решења о разрешењу члана Комисије за обележавање празника и доделу 

признања Града 
− Предлог решења о разрешењу члана и избору заменика председника Комисије за 

родну равноправност 
− Предлог решења о разрешењу члана и избору заменика председника Савета за 

заштиту животне средине 
− Предлог решења о избору председника Комисије за обележавање празника и 

доделу признања Града 
− Предлог решења о именовању члана Комисије за спровођење конкурса за избор 

директора 
 
Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике  да им је 

пречишћен дневни ред седнице Скупштине Града доступан  у електронском облику. 
 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 
 

Ад. број: 020-38/2023-I 
1. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА АЛЕКСАНДРА КРАВИЋА НА ФУНКЦИЈУ ЧЛАНА 
ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 
 
Дана 20. фебруара 2023. године Александар Кравић поднео је Скупштини Града 

Новог Сада писану оставку на функцију члана Градског већа Града Новог Сада, која је 
одборницама и одборницима достављена уз допис од 21. фебруара 2023. године. 

 
Председница Скупштине је у складу са чланом 50. став 4. Закона о локалној 

самоуправи на почетку седнице обавестила одборнице и одборнике о поднетој оставци. 
 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује 

да на основу поднете оставке Александру Кравићу престаје функција члана Градског већа 
Града Новог Сада пре истека времена на које је изабран и да је донето 
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РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ФУНКЦИЈЕ ЧЛАНА ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 020-42/2023-I 
2. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ЗА ИЗБОР  ЧЛАНА ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 
 
У складу са чланом 45. став 2. а у вези са чланом 66. став 4. и 5. Закона о локалној 

самоуправи,  Градоначелник предлаже кандидата за члана Градског већа.  
 
Предлог Градоначелника са биографијом кандидата за члана Градског већа 

одборницама и  одборницима је достављен уз допис од 23. фебруара 2023. године. 
 
Председница Скупштине је упитала ли Градоначелник Града Новог Сада, жели 

да изнесе допунско образложење предлога. 
 

               Милан Ђурић, Градоначелник Града Новог Сада, предлагач: „Стварно кратко, 
прво бих се захвалио господину Александру Кравићу, од 2016. године смо били 
сарадници у Градској кући, на фер и коректној сарадњи, пожелео бих му здравље и срећу 
у даљем животу. Данас, ова прва тачка повлачи и другу тачку, морате ви да изаберете 
новог члана Градског већа, који ће бити задужен за ресор саобраћаја. Мој предлог је др 
Александар Булајић, долази из реда Социјалистичке партије Србије, CV сте добили у 
материјалу, мислим да се ради о стручном човеку и надам се, а сигуран сам да ће нас 
додатно појачати у раду Градског већа и једва чекам у понедељак да се видимо на послу, 
да поделимо задужења и да кренемо даље да радимо и да се боримо за Нови Сад. Толико 
кажем и надам се да ћете усвојити, односно изгласати овај предлог.“ 

 
 Председница Скупштине је отворила претрес. 

 
              У претресу су учествовали: Бојан Вулин, Ђурађ Јакшић, Др Бојан Радојевић и 
Роберт Колар. 
 

Бојан Вулин: „Деценијски континуитет паразитирања и штетотичињења ЛСВ-а је 
прекинут. Господине Градоначелниче, хвала вам на добрим вестима и хвала вам на 
континуитету реалне политике, коју сте показали на прошлој седници, да они који не деле 
исте вредности и они који, као у овом случају, воде антидржавну политику и политику 
противну интересима Републике Србије не треба да чине власт ни на градском нивоу. 
Многи суграђани су ме молили да на овој седници причамо о њиховом не раду, о њиховој 
осионости, о њиховом незнању, прогону Српске православне цркве, ратном хушкању, 
вулгарностима, али ја о томе нећу говорити. Нећу говорити јер то сви знају. Нећу 
говорити ни о лажном антифашизму, нећу говорити о многим стварима које смо сви ми 
преживели од њих, него ћу говорити о ономе што је било и што треба да се сазна а то је 
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шта су они радили док су били на местима где су одлучивали. И због тога ћу поновити 
оно што сам рекао и прошли пут и више пута и Покрет социјалиста више пута а то је да се 
спроведе ванредни надзор, контрола на свим местима где је ЛСВ одлучивао. Знамо и ко 
су и шта су, знамо да иза себе увек остављају пустош и то треба да се провери. Такође, не 
треба да им дамо времена ни да побегну ни да униште доказе својих недела. Ако тражимо 
од грађана одговорност и поштовање Закона први треба то сами да докажемо. Силазак са 
власти у било ком облику није аболиција, а од оних који долазе на њихово место очекујем 
да раде много боље од њих, а ја бих се посебно обратио новом већнику за саобраћај и 
путеве. Молим вас да будете у свему другачији од вашег претходника. Молим вас да 
долазите редовно на посао, молим вас да долазите редовно на скупштинска заседања, да 
разговарате са грађанима, да разговарате са одборницима, у домену ваше надлежности са 
сремске стране има јако пуно посла. Нажалост, претходни градски већник је имао слепило 
за сремску страну. Могу да вам причам о мом Петроварадину од градића преко Тврђаве, 
кроз Прерадовићеву, преко Рачкога, до петље свуда има проблема као и у паралелним 
улицама. Како проблема тако и безбедносних изазова, то вам сигурно могу рећи и моје 
друге колеге са сремске стране и из Каменице, Лединаца и тако даље. На овој седници 
поштени радници „Паркинг сервиса“ су у једној дискусији која је била баш на тему 
паркинга, су рекли да они се потпуно слажу и са грађанима и са мном у тој дискусији, али 
су онда рекли али није до нас, него до градског већника, њега чекамо, знамо да је 
проблем. И због тога вас молим да нас услишите, да нас погледате и да саслушате, 
прошли сте са нама, видите који су то проблеми који су заиста опасни, а проблеми 
саобраћаја су и проблеми и изазови и за животе људи. И на крају желим да кажем да ће 
ми бити јако драго и да ми је драго ако овој седници и на следећим седницама Скупштине 
Града Новог Сада будем видео чланове и одборнике Лиге социјалдемократа Војводине. 
Очигледно је требало много раније да их избацимо са власти да би се они провреднили.“  

 
   Ђурађ Јакшић, председник Одборничке групе „Др ВОЈИСЛАВ ШЕШЕЉ – 
СРПСКА РАДИКАЛНА СТРАНКА“: „По логици ствари, као једина истинска и права 
опозиција у новосадском парламенту, Одборничка група Др Војислав Шешељ – Српска 
радикална странка ће гласати против избора господина Булајића на место члана Градског 
већа задуженог за саобраћај и против свих других кадровских решења, која су данас 
дошла на заседање новосадске Скупштине. Гласаћемо и против избора господина 
Лончара на место вршиоца дужности директора „Водовода и канализације“, као и против 
избора господина Владимира Стојковића на место вршиоца дужности директора 
„Тржнице“ и све остало што се тиче кадровских решења ћемо гласати против. Неко би 
рекао дежави или промнезија, могуће је да ћете имати врло снажан утисак да видите или 
чујете нешто што ћете у суштини чути и видети први пут. Дежави у односу на ону 
седницу од пре две недеље. Али ипак ће се мало разликовати. Ево коначно смо дочекали 
моменат да после шест и по година та коалициона љубав, комунална љубав, а ми српски 
радикали би најпре рекли канализациона љубав између владајуће Српске напредне 
странке и Чанкове Лиге социјалдемократа Војводине буде прекинута. Ми се не слажемо 
са господином Вулином који каже требало је далеко раније, за нас је и даље енигматика 
велика како је до те љубави уопште дошло 2016. године. Мислим да је веома тешко 
честитим и искреним члановима Српске напредне странке, без обзира да ли били из 
центра Града или са Клисе, из Футога, са Сајлова, Адица, Ветерника, Буковца или свих 
приградских насеља претпостављамо да је за њих, као и за нас српске радикале и даље 
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велики упитник у глави и енигматика шта је то што је импресионирало новосадску 
Српску напредну странку, новосадски огранак ваше партије, да пригрли и да прихвати као 
коалиционог партнера Ненада Чанка. Нас не чуди став Социјалистичке партије Србије 
која је ћутке прешла преко ситуације да јој Ненад Чанак буде коалициони партнер у Граду 
Новом Саду, то су људи који су још из једнопартијског система навикли на прилично 
удобне и фотеље и принадлежности и привилегије, а онда смо видели после оне 
октобарске булдожер револуције није им било страно ни да прихвате Бориса Тадића као 
коалиционог партнера, после Млађана Динкића, па нас не чуди што су прихватили и 
Ненада Чанка ћутке. Сутра би можда и са црним ђаволом само да задрже своје фотеље и 
принадлежности. Али нас јако чудите ви из Српске напредне странке који се дајете за 
државотворну политичку партију чиме вас је то својом политиком и својим политичким 
неделима приволео Ненад Чанак да га држите шест и по година у пренесеном значењу на 
апаратима и на финансијским инекцијама у „Водоводу“, „Тржници“, Управи за саобраћај 
и тако даље и тако даље. То нам је заиста још увек знак питања. Дакле, чиме сте то 
импресионирани у  политици Ненада Чанка? Не верујем да вас је замађијао политичким 
ставом да треба рушити уставни поредак Републике Србије и створити државу Војводину 
или да треба створити нову измишљену војвођанску нацију, на којој он, упорно ради, ево 
већ 20 и кусур година, чисто сумњамо да вас је омађијало то што је то човек који је пре 
неких 15-так или 20 година усред Загреба у оној чувеној дворани Лисински учествовао на 
скупу под називом „Сријем Хрватској“ и на тај начин јасну поруку послао да је за 
сецесију једног дела, што би рекли, три срца јуначка северне српске покрајине Срема, 
неко коме је рођени брат и Колинда Грабар Китаровић и како се зове овај Пленковић и 
сви остали усташки поглавници у независној држави Хрватској, неко ко презире 
Репубилку Српску, неко ко се јавно залаже, односно јавно говори, како се наводно у 
Сребреници догодио геноцид, да би на бази геноцидности, односно геноцидне творевине 
сутра, ови хохштаплери са Запада укинули Републику Српску и утопили је у унитарну 
Босну, треба им унитарна Босна, јер је увек актуелно буре барута, које могу да запале док 
си рекао кекс, док упале шибицу Република Српска, односно Босна и Херцеговина бивша, 
поново гори. Немогуће да вас је Ненад Чанак опио тиме, што даје подршку мафијашком 
режиму Мила Ђукановића у Црној Гори и што је кидисао на такву светињу која се зове 
цетињски манастир где се чува честица руке Светог Јована Крститеља, а онда палио гуме 
испред Цетиња, заједно са црногорским сепаратистима и усташама не би ли спречио 
устоличење митрополита Јоаникија. Сећате се тога? То је било пре неких годину или две, 
тада вам је био коалициони партнер, тад сте били у коалиционом загрљају или у 
канализационом загрљају. Па то је тај исти Ненад Чанак...“ 
 

      Председница Скупштине је прекинула одборника Ђурађа Јакшића у излагању и 
замолила га да се држи теме дневног реда. 
 
 Ђурађ Јакшић:: „... То је апсолутно тема.  Tо је тај исти Ненад Чанак који је 2021. 
године са терористом Аљбином Куртијем посетио га у Приштини а онда разговарао 
наводно о несталим особама. Човек се залаже да је света српска земља Косово и Метохија 
независна држава. То је тај исти човек који подршку даје Украјинским нацистима да 
убијају руску децу по Домбасу, то је тај исти човек који је јуче, господо, данас га 
смењујете, јуче је Лига социјалдемократа Војводине у Скупштини Војводине покушала да 
поднесе декларацију о осуди под знацима навода руске агресије на независну Украјину. 
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Није ни сачекао да га смените, одма је кренуо да дивља. Било би добро да нам неко из 
Српске напредне странке и нама радикалима, али да објасните и сопственим члановима 
што сте трпели Ненада Чанка шест и по година у власти у Граду Новом Саду, зашто је 
био на политичким апаратима и зашто је био на финансијској инфузији шест и по година. 
Шта сте чекали? Видећете сада какву ће политику да воде какву су водили од првог дана. 
Објасните нам то, ево очекујем или од  шефа одборничке групе или од Градоначелника да 
нам каже шта је био мотив да улазите у коалицију са Ненадом Чанком. То заиста није 
јасно. Та празна прича о комуналној, односно канализационој коалицији мачку о реп. Ви 
сте имали двотрећинску већину 2020. године, ниједан вам коалициони партнер није 
требао, 2022. исто тако, и ви прихватате политичку партију која се залаже у односу на вас 
макар декларативно у односу на вас, за нешто потпуно супротно. Ако сте ви 
државотворна политичка партија шта ће вам сепаратисти па макар и у канализационој 
коалицији...“  
 

 Председница Скупштине је поново замолила одборника Ђурађа Јакшића да се 
држи теме дневног реда. 

 
Ђурађ Јакшић:: „... Нестрпљиви сте јако председнице Скупштине, немојте 

прекидати одборнике и...“  
 
Председница Скупштине је још једном замолила одборника Ђурађа Јакшића да се 

држи теме дневног реда. 
 
Ђурађ Јакшић: „..Малочас господин Вулин, када је говорио, Ви непрестано 

добацујете. Стрпите се, имам још један минут...“  
 

 Председница Скупштине је поново замолила одборника Ђурађа Јакшића да се 
држи теме дневног реда.   
 

Ђурађ Јакшић: „..Па апсолутно сам у теми. Смењује се Чанкова Лига 
социјалдемократа Војводине ,после шест и по година, ја сам став Српске радикалне 
странке по питању избора господина Булајића изрекао у првој реченици, али очито да ме 
нисте пратили. Рећи ћу још нешто, зато што смо довољно поштени и искрени и можемо 
да вас погледамо у очи за разлику од ових криминалаца из ПОКС-а, чланови Лиге 
социјалдемократа Војводине су неупоредиво солидније водили предузећа која су им 
поверена. Ми то знамо да читамо из Извештаја и „Водовода“ и „Тржнице“ и тако даље и 
тако даље. Дакле, без обзира што су на потпуно супротним странама, солидно је и 
Гвозден Перковић и Дамир Кондић водили „Водовод и канализацију“, а ми смо довољно 
поштени да изађемо пред вас и то кажемо, али је за нас енигма број 1, очекујемо одговор.“ 
 
            Др Бојан Радојевић, председник Одборничке групе НАДА ЗА НОВИ САД – 
НОВИ ДСС – ПОКС: „Одборничка група НАДА ЗА НОВИ САД – НОВИ ДСС – ПОКС ће 
гласати против избора члана Градског већа за саобраћај, као и против свих других 
кадровских решења, која су данас на седници Скупштине Града. Принципијелно као 
опозиција у овом парламенту, ми се не слажемо са кадровским решењима, али по питању 
избора члана Градског већа за саобраћај, потпуно смо убеђени да ће нови члан Градског 
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већа за саобраћај бити бољи од претходног. Ми смо, знате, од самог уласка у ову 
Скупштину, све време критиковали функционисање члана Градског већа за соабраћај и 
стање, уопште, у саобраћају у Граду Новом Саду. Не бих ја превише причао о одлазећем 
члану Градског већа, мислим да је најбоље једна моја реченица илустровала како је 
недолазио на ову Скупштину, а то је да сам рекао, да нема зимске службе, да не би знали 
ни да постоји, али, ето, имали смо среће да су претходне зиме биле веома благе, па ни на 
том месту члан Градског већа за саобраћај није имао шта пуно да ради. Ми сматрамо да је 
питање саобраћаја у Новом Саду изузетно важно и да у функционисању Града у 
комуналном систему, уопште у функционисању градских функција, које треба да се 
обезбеде грађанима Новог Сада, саобаћај у најлошијем стању од свих осталих функција 
које се обезбеђују грађанима и сматрамо да по том питању највише треба да се уради да 
би се побољшао квалитет живота грађана Новог Сада. И ту дакако није питање само члана 
Градског већа за саобраћај, али кроз њега се сва та питања функционисања градског 
саобраћаја прожимају, односно пролазе. Ми сматрамо да у Јавном градском саобраћајном 
предузећу је доста лоша ситуација, да једноставно по том питању мора нешто да се уради. 
Добар је поступак за повећање плата возача, сачували смо возаче, то је добро...“ 
 
             Председница Скупштине је прекинула одборника Бојана Радојевића у излагању и 
замолила га да се држи теме дневног реда.  
 
 Др Бојан Радојевић: „То је тема, апсолутно, функционисање саобраћаја у Граду 
Новом Саду, оно чиме ће се бавити члан Градског већа, ја скрећем и указујем му чиме ће 
морати да се бави у наредном периоду. То је много више тема него оно што су причали 
претходници. Ја о томе нећу да причам, то није тема, тема је функционисање саобраћаја и 
оно што ће, наставио сам, по питању Градског саобраћајног предузећа ми сматрамо да 
није довољно само куповати нове аутобусе, макар они били и електрични, а сматрамо да 
електрични аутобуси нису неопходни, јер је довољно да се купе аутобуси на гас и да они 
буду функционални, јер са електричним аутобусима повећавамо укупну потрошњу струје 
у Републици Србији и само загађење премештамо из центра Новог Сада на место 
функционисања термоелектране. По питању организације јавног саобраћаја у Граду 
Новом Саду и транспорту путника сматрамо да много може да се уради. Ми се све време 
залажемо и предлажемо да се нешто учини по питању шинског саобраћаја, неки облик 
лаке железнице то би било по нама добро решење и то је проблем са којим ћете се морати 
суочити јер моторизација у Новом Саду је све већа и већа и транспорт путника са краја на 
крај Града је угрожен. Огромне су гужве. Јесенас када смо имали сређивање улица према 
Футогу, Футошке улице и Булевара Европе дошло је до колапса, ми се нисмо тад 
оглашавали нисмо критиковали градску власт, сматрали смо да је потребно да се ти 
путеви асфалтирају, али једноставно стање у градском саобраћају у Новом Саду је толико 
лоше да је и такав један поступак изазвао колапс и ми сматрамо да мора нешто да се 
уради како би се несметано даље обезбедило функционисање Града Новог Сада, дакле 
транспорт путника са краја на крај Града, брзо, ефикасно и еколошки. Такође сматрамо да 
по питању организације паркинга, то је исто у вашој надлежности, има пуно простора за 
деловање, али као што рече мој претходних и имењак да им не дају да раде надамо се да 
ће са новим чланом Градског већа те фине ствари у подешавању функционисања 
саобраћаја у Граду Новом Саду које на располагању има „Паркинг сервис“ а то је 
прављење зона, организације цене и све остало, да ће има подршку у новом члану 
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Градског већа и да ће све то моћи да функционише на корист грађана Новог Сада. Дакле, 
да закључим ми нећемо подржати сва кадровска решења која су данас на седници, ја се 
нећу јављати сем ако расправа не буде баш претерано интересантна по следећим тачакама 
и изборима, али ово што се тиче новог члана Градског већа ја му желим сав успех у 
будућем раду, јер његова биографија указује да је човек који се до сада бавио конкретно и 
теоретски са питањем саобраћаја у свом животу и имајући у виду какво је стање и какво је 
било функционисање претходног члана Градског већа, ми смо убеђени у то да ће нови 
члан Градског већа бити бољи, али да ли ће бити довољно добар колико је потребно 
грађанима Новог Сада, то ћемо видети. Пратићемо његов рад, помагаћемо сваки пут када 
то буде било потребно, али и критиковаћемо све оно што не буде радио на адекватан 
начин. Да кажем још једну ствар о којој су причали углавном моји претходници а то је 
питање политике односно политичког дела комуналне коалиције. Нас је та комунална 
коалиција затекла када смо ушли у ову Скупштину и једноставно постојало је неко 
објашњење претхотходног Градоначелника да је Лига социјадемократа Војводине била 
потребна у смислу менаџерског капацитета да функционише унутар те коалиције. Ми смо 
једноставно све време раскринкавали ту тезу, раскринкавајући менаџерски капацитет јер 
смо тврдили да ето конкретно у овом случају члан градског већа не ради свој посао како 
треба и на такав начин смо показали да то није било оправдање, него, да је то нешто 
сасвим друго, а сада када се приближавамо изузетно важним темама на републичком 
нивоу, а богами и локалним изборима видимо да се те коалиције раскидају, што значи да 
није било потребно никакво менаџерско уједињавање и да нису били неопходни него да је 
нешто сасвим друго било у питању, што ће претпостављам грађани умети да процене и да 
на следећим изборима на одговарајући начин казне или награде.“  

        
           Роберт Колар, председник Одборничке групе „Војвођански фронт – Лига 
социјалдемократа Војводине“: „Врло кратко желим да се у име Лиге социјалдемократа 
Војводине захвалим Александру Кравићу на максимуму који је од себе дао у пословима 
за које су му управо одборници у овој сали дали поверење, да му пожелим добар рад и 
добар живот и у будућности и само, још, да кажем пар речи о њему, знате, Александар 
Кравић је на изборе 2020. изашао као први на листи, листи, која се звала Лига 
социјалдемократа Војводине, односно Војвођански фронт. Није изашао на нечијој листи, 
него је изашао као први на нашој листи. И самим тим је имао и одређену одговорност 
према бирачима, који су му поверење дали заједно са свима нама. Друго, што је помињанa 
и политика, ја ћу заиста само секундицу, политичка организација чији је Александар 
Кравић оснивач, је организација, која је миротворна и организација, која је штитила своје 
суграђане, која без обзира да ли има другачије политчико виђење од неких других је 
радила на заштити својих комшија, својих суграђана без обзира на њихову верску, 
националну или било коју другу оријентацију  и припадност. Због политике Александра 
Кравића у оном политичком деловању, а не у Градској управи за саобраћај, никоме на 
планети длака с главе није фалила, што се за неке друге политике баш не може рећи. И за 
крај, ми као посланичка група, која ће деловати из опозиције, нећемо гласати за новог 
члана Градског већа, али др Александру Булајићу желимо пуно успеха у раду и свима 
нама, који живимо у овом граду и који доприносимо развоју овог Града, желимо да он 
свој посао ради што је боље могуће.“ 
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Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
У складу са чланом 45. Закона о локалној самоуправи чланове Градског већа 

тајним гласањем бира Скупштина већином од укупног броја одборника. 
 
Чланом 109. Пословника Скупштине Града Новог Сада прописано је да тајним 

гласањем руководи председник Скупштине коме помаже секретар и најмање два 
одборника изабрана на седници, на предлог председника Скупштине. 

 
Председница Скупштине је предложила да јој у поступку тајног гласања помажу 

одборнице Соња Радаковић и Лена Нешовић.  
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предлог да председници 

Скупштине Града у поступку тајног гласања помажу одборнице Соња Радаковић и Лена 
Нешовић. 

 
Након гласања, председница Скупштине констатовала да су 62 одборника 

гласала „за“, да су два одборника није гласала „против“ и да ниједан одборник није гласао 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова усвојила наведени предлог. 

 
Председница Скупштине је позвала одборнице Соњу Радаковић и Лену Нешовић 

да приступе председавајућем столу ради помагању у спровођењу тајног гласања за избор 
члана Градског већа Града Новог Сада.  
 

На основу поднетог предлога за избор члана Градског већа израђује се гласачки 
листић који се оверава печатом Скупштине. 

 
У складу са чланом 109. Пословника Скупштине Града о предложеном кандидату 

за члана Градског већа Скупштина одлучује тајним гласањем заокруживањем на 
гласачком листићу речи „за“ или „против“ предлога. 

 
Председница Скупштине је замолила Службу Скупштине Града да припреми 

гласачки листић. 
 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања и позвала одборнице и 

одборнике да по азбучном реду почетног слова презимена приме гласачки листић ради 
гласања:  

 
Председница Скупштине је прозвала по азбучном реду почетног слова презимена 

одборнице и одборнике у Скупштини Града: Милана Арњаш Радић, Живорад Арсић, 
Миленко Бачина, Веселин Бојат, Душан Бркић, Мирјана Василић, Цвија Васић, Весна 
Ватић, Младен Верначки, Слободан Веселиновић, Ивана Вујасин, Бојан Вулин, Јелена 
Граовац, Владимир Грбић, Бориславка Драгишић, Сања Драшко, Душанка Ђокић, 
Мирјана Ђукић,  Кристина Жарић, Адријана Загорац, Дамир Злојутро, Ђурађ Јакшић, 
Немања Јанковић, Мирјана Јовановић, Јасна Казимировић Гајић, Кристина Караић, Јелена 
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Кешељ, Ђула Киш, Недјељко Клисурић, Слободан Кокановић, Роберт Колар, Драгана 
Крагуљац, Мина Кресоја Огњановац, Мелинда Ладишић, Љубомир Ласица, Мирка Лукић 
Шаркановић, Данијела Малетић, Јелена Маринковић Радомировић, Марица Матијевић, 
Милорад Мирчић, Снежана Мушицки, Лена Нешовић, Саша Новаковић, Драган Пајић, 
Милан Палангетић, Игор Пејчић, Бранкица Перић, Душан Поповић, Зоран Поповић, Игор 
Поповић, Никола Поповић, Божидар Протић, Кристина Пуповац,  Соња Радаковић, Бојан 
Радојевић, Верица Ракић, Милорад Рељић, Јелена Ровчанин, Срђана Самарџија, Маја 
Седларевић, Зоран Симоновић, Милош Скенџић, Љубомир Станишић, Иван Стрибер, 
Зоран Суботић, Слободан Тасић, Предраг Тешановић, Сандра Трифуновић  Стојановић, 
Синиша Тркуља, Петар Ћировић, Сања Узелац, Славенко Унковић, Никола Урошевић, 
Драган Хемон, Слободан Цветковић, Јелена Црногорац, Симо Чабаркапа, Дубравка Џоџо. 

 
 Председница Скупштине је констатовала да је свим присутним одборницама и 

одборницима омогућено да гласају и закључила поступак гласања. 
 

 У складу са чланом 110. Пословника Скупштине Града прешло се на утврђивање 
резултата гласања. 

 
Председница Скупштине је утврдила да је припремљено 78 гласачких листића, да 

је 68  одборница и одборника примило гласачки листић и да је неупотребљених гласачких 
листића 10. 

 
Председница Скупштине је замолила да се отвори гласачка кутија како би се 

пребројавањем утврдио број гласачких листића у кутији. 
 
Председница Скупштине је утврдила да је у гласачкој кутији било 68 гласачких 

листића, да је од тога један био неважећи листић, односно да је 67 важећих гласачких 
листића. 

 
Председница Скупштине је указала да се са важећег гласачког листића чита 

одговор „за“ или „против“ на основу чега секретар Скупштине бележи резултат гласања. 
 

Председница Скупштине је на основу члана 112. Пословника Скупштине Града 
констатовала да је 78 припремљених гласачких листића, да је 10 неупотребљених 
гласачка листића, да је 68 одборника примило гласачки листић, да је један неважећи 
гласачки листић и да је 67 важећих гласачких листића. 

 

Председница Скупштине је објавила да је „за“ предлог кандидата за члана 
Градског већа гласао 61 одборник, да је „против“ предлога гласало шест одборника, те је 
констатовала да је са 61 гласом „за“, односно већином гласова од укупног броја 
одборника Скупштина Града изабрала др Александра Булајића за члана Градског већа и 
донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ  ЧЛАНА ГРАДСКОГ ВЕЋА ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Председница Скупштине је честитала  др Александру Булајићу на избору за 
члана Градског већа Града Новог Сада и пожелела му успешан рад. 

 
Ад. број: 35-59/2023-I 
3. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ 
РЕГУЛАЦИЈЕ УНИВЕРЗИТЕТСКОГ КОМПЛЕКСА У НОВОМ САДУ 
(ЛОКАЛИТЕТ НА ПАРЦЕЛИ БРОЈ 3657 КО НОВИ САД II И ДР.) 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
               Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о изради измена и 

допуна Плана детаљне регулације Универзитетског комплекса у Новом Саду (локалитет 
на парцели број 3657 КО Нови Сад II и др.). 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова од укупног броја 
одборника донела 

 
ОДЛУКУ 

О ИЗРАДИ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА ДЕТАЉНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ 
УНИВЕРЗИТЕТСКОГ КОМПЛЕКСА У НОВОМ САДУ (ЛОКАЛИТЕТ НА 

ПАРЦЕЛИ БРОЈ 3657 КО НОВИ САД II И ДР.) 
 

(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 352-1/2023-85-I 
4. тачка дневног реда 

 
 
ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ  
У ЦИЉУ ОДРЖАВАЊА ЧИСТОЋЕ НА ЈАВНИМ ПОВРШИНАМА ЗА  
2023. ГОДИНУ 
 
Предлог одлуке утврдило је Градско веће. 
 
Савет за комуналне делатности није имао примедби. 
 
Комисија за прописе је мишљења да је Предлог одлуке у складу са Уставом, 

законом и Статутом Града. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
               Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог одлуке о Програму 

инвестиционих активности у циљу одржавања чистоће на јавним површинама за 2023. 
годину. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ОДЛУКУ 

О ПРОГРАМУ ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ У ЦИЉУ ОДРЖАВАЊА 
ЧИСТОЋЕ НА ЈАВНИМ ПОВРШИНАМА ЗА 2023. ГОДИНУ 

 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 66-1/2023-23-I 
                66-1/2023-20-I 
                34-707/2023-I 
5. – 7. тачка дневног реда 

 
− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА КОРИШЋЕЊА 

СРЕДСТАВА ЗА ОБЕЗБЕЂЕЊЕ УСЛОВА ЗА НЕСМЕТАНО 
ОБАВЉАЊЕ ДЕЛАТНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И 
ПОСЛОВНИ ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА ИНВЕСТИЦИОНИХ 
АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ ПРЕДУЗЕЋА „СПОРТСКИ И ПОСЛОВНИ 
ЦЕНТАР ВОЈВОДИНА“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

− ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РЕАЛИЗАЦИЈИ ПРОГРАМА 
ИНВЕСТИЦИОНИХ АКТИВНОСТИ ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ПУТ“ НОВИ САД ЗА 2022. ГОДИНУ 

 
Извештаје са предложеним закључцима доставило је Градско веће. 
 
Савет за спорт и омладину и Савет за комуналне делатности нису имали примедби 

на извештаје које су разматрали из своје надлежности. 
 

               Председница Скупштине је упитала да ли представници предлагача желе да 
изнесу допунско образложење предлога. 

  
Пошто представници предлагача нису желели да изнесу допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  
 
               Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Извештаја о реализацији Програма коришћења средстава за обезбеђење услова за 
несметано обављање делатности Јавног предузећа „Спортски и пословни центар 
Војводина“ Нови Сад за 2022. годину. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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ЗАКЉУЧАК 
 

Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма коришћења 
средстава за обезбеђење услова за несметано обављање делатности Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 
Извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног предузећа 
„Спортски и пословни центар Војводина“ Нови Сад за 2022. годину. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 59 
одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
Скупштина Града Новог Сада усваја Извештај о реализацији Програма 

инвестиционих активности Јавног предузећа „Спортски и пословни центар Војводина“ 
Нови Сад за 2022. годину. 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање предложени Закључак поводом 

Годишњег извештаја о реализацији Програма инвестиционих активности Јавног 
комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2022. годину. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
ЗАКЉУЧАК 

 
 Скупштина Града Новог Сада усваја Годишњи извештај о реализацији Програма 
инвестиционих активности Јавног комуналног предузећа „Пут“ Нови Сад за 2022. годину. 

 
 
 
 
 
 
 



22 
 
Ад. број: 020-45/2022-I 
                361-33/2022-I 
                020-32/2023-I 
8. – 10. тачка дневног реда 

 
− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ 

СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ САДА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ 
ПУТЕМ РАЗМЕНЕ НЕПОКРЕТНОСТИ ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА 
И ИНВЕСТИТОРА „CITY GRADNJA LUX“ DOO NOVI SAD 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
ГРАДСКОЈ БИБЛИОТЕЦИ У НОВОМ САДУ, НОВИ САД 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ 
НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА НОВОГ САДА 
АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ДОМА 
ЗДРАВЉА „НОВИ САД“, НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 

 
Предлогe решења утврдило је Градско веће. 
 

              Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 

              Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 

  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  
 
               Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о прибављању 
непокретности у јавну својину Града Новог Сада непосредном погодбом путем размене 
непокретности између Града Новог Сада и инвеститора „CITY GRADNJA LUX“ DOO 
NOVI SAD. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 60 
одборника гласало „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник 
није гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ПРИБАВЉАЊУ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНУ СВОЈИНУ ГРАДА НОВОГ 

САДА НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ ПУТЕМ РАЗМЕНЕ НЕПОКРЕТНОСТИ 
ИЗМЕЂУ ГРАДА НОВОГ САДА И ИНВЕСТИТОРА „CITY GRADNJA LUX“ DOO 

NOVI SAD 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 

коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Градској библиотеци у 
Новом Саду, Нови Сад. 

 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА ГРАДСКОЈ БИБЛИОТЕЦИ У НОВОМ САДУ, НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

                 Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о давању на 
коришћење непокретности у јавној својини Града Новог Сада Аутономној покрајини 
Војводини за потребе Дома здравља „Нови Сад“, Нови Сад, без накнаде. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
                Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 
одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да ниједан одборник није 
гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 
 

РЕШЕЊЕ 
О ДАВАЊУ НА КОРИШЋЕЊЕ НЕПОКРЕТНОСТИ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА 
НОВОГ САДА АУТОНОМНОЈ ПОКРАЈИНИ ВОЈВОДИНИ ЗА ПОТРЕБЕ ДОМА 

ЗДРАВЉА „НОВИ САД“, НОВИ САД, БЕЗ НАКНАДЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Ад. број: 020-193/2022-I 
11. тачка дневног реда 

 
ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РУШЕЊУ ОБЈЕКТА КОЈИ СЕ НАЛАЗИ  
У НОВОМ САДУ У УЛИЦИ БАТЕ  БРКИЋА 
 
Предлог решења утврдило је Градско веће. 
 
Савет за урбанизам, пословни простор и стамбену подршку није имао примедби. 
 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
 
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, председница Скупштине је отворила претрес.  
 
               Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о рушењу објекта 

који се налази у Новом Саду у Улици Бате  Бркића. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да је пет одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РУШЕЊУ ОБЈЕКТА КОЈИ СЕ НАЛАЗИ У НОВОМ САДУ У УЛИЦИ  
БАТЕ  БРКИЋА 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад. број: 020-37/2023-I 
12. тачка дневног реда 

 

ОСТАВКА САШЕ НОВАКОВИЋА НА ДУЖНОСТ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА 
КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА 
ПИТАЊА 
 
Дана 10. фебруара 2023. године, Саша Новаковић поднео је Скупштини Града 

Новог Сада писану оставку на дужност члана Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања. 
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С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује 
да на основу поднете оставке Саши Новаковићу престаје дужност члана Комисије за 
кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања и да је донето 

 
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ  ДУЖНОСТИ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, 

АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА СКУПШТИНЕ 
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 020-40/2023-I 
13. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА РОБЕРТА КОЛАРА НА ДУЖНОСТ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА 
КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА 
ПИТАЊА 
 
 
Дана 20. фебруара 2023. године, Роберт Колар поднео је Скупштини Града Новог 

Сада писану оставку на дужност члана Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује 

да на основу поднете оставке Роберту Колару престаје дужност члана Комисије за 
кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања и да је донето 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, 
АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА СКУПШТИНЕ 

ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад. број: 020-39/2023-I 
14. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА ДАМИРА КОНДИЋА НА ФУНКЦИЈУ ВРШИОЦА 
ДУЖНОСТИ  ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 
 
Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 
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Дана 20. фебруара 2023. године, Дамир Кондић поднео је Скупштини Града 
Новог Сада писану оставку на функцију вршиоца дужности директора Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“, Нови Сад. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује 

да на основу поднете оставке Дамиру Кондићу престаје функција вршиоца дужности 
директора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“, Нови Сад пре истека 
времена на које је именован и да је донето 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ФУНКЦИЈЕ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ  ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Ад. број: 020-41/2023-I 
15. тачка дневног реда 

 
ОСТАВКА УРОША ЛОНЧАРА НА ФУНКЦИЈУ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 
 
Чланом 47. Закона о јавним предузећима прописано је да се оставка директора 

подноси у писаној форми органу надлежном за именовање директора јавног предузећа. 
 
Дана 23. фебруара 2023. године, Урош Лончар поднео је Скупштини Града Новог 

Сада писану оставку на функцију директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“, 
Нови Сад. 

 
С обзиром на то да се о поднетој оставци не гласа, Скупштина Града констатује 

да на основу поднете оставке Урошу Лончару престаје функција директора Јавног 
комуналног предузећа „Тржница“, Нови Сад пре истека времена на које је именован и да 
је донето 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ФУНКЦИЈЕ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА 
„ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Ад. број: 020-44/2023-I 
                020-43/2023-I 
16-17. тачка дневног реда 

− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И 
КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 
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− ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ 
ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ 
САД 
 

Предлоге решења утврдило је Градско веће. 
 

              Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 
допунско образложење предлога. 

  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  
 
               Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ 
Нови Сад. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да је шест одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
вршиоца дужности директора Јавног комуналног предузећа „Тржница“ Нови Сад. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ИМЕНОВАЊУ ВРШИОЦА ДУЖНОСТИ ДИРЕКТОРА ЈАВНОГ 

КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ТРЖНИЦА“ НОВИ САД 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 
 

Ад. број: 022-1/2023-51-I         022-1/2023-63-I 
                022-1/2023-52-I         022-1/2023-64-I 
                022-1/2023-53-I         022-1/2023-65-I 
                022-1/2023-54-I         022-1/2023-66-I 
                022-1/2023-55-I         022-1/2023-67-I 
                022-1/2023-56-I         022-1/2023-68-I 
                022-1/2023-57-I         022-1/2023-69-I 
                022-1/2023-58-I         022-1/2023-70-I 
                022-1/2023-59-I         022-1/2023-71-I 
                022-1/2023-60-I         022-1/2023-72-I 
                022-1/2023-61-I         022-1/2023-73-I 
                022-1/2023-62-I 
18. тачка дневног реда 

ПРЕДЛОЗИ КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА АДМИНИСТРАТИВНА  
И МАНДАТНО-ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА: 

− Предлог решења о престанку дужности председника и члана Надзорног 
одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању председника Надзорног одбора Јавног 
комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

− Предлог решења о именовању члана Надзорног одбора Јавног комуналног 
предузећа „Водовод и канализација“ Нови Сад 

− Предлог решења о престанку дужности председника Савета за спорт и 
омладину 

− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за буџет и финансије 
− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за комуналне 

делатности 
− Предлог решења о престанку дужности члана Савета за образовање 
− Предлог решења о престанку дужности заменика председника Савета за 

заштиту животне средине 
− Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за спровођење 

конкурса за избор директора 
− Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за представке и 

предлоге 
− Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за обележавање 

празника и доделу признања Града 
− Предлог решења о престанку дужности члана Комисије за прописе 
− Предлог решења о престанку дужности заменика председника Комисије за 

родну равноправност 



29 
 

− Предлог решења о престанку дужности председника Комисије за 
обележавање празника и доделу признања Града 

− Предлог решења о избору члана Комисије за обележавање празника и 
доделу признања Града 

− Предлог решења о разрешењу и избору члана Комисије за прописе 
− Предлог решења о разрешењу члана и избору председника Савета за спорт 

и омладину 
− Предлог решења о избору члана Комисије за прописе 
− Предлог решења о разрешењу члана Комисије за обележавање празника и 

доделу признања Града 
− Предлог решења о разрешењу члана и избору заменика председника 

Комисије за родну равноправност 
− Предлог решења о разрешењу члана и избору заменика председника 

Савета за заштиту животне средине 
− Предлог решења о избору председника Комисије за обележавање празника 

и доделу признања Града 
− Предлог решења о именовању члана Комисије за спровођење конкурса за 

избор директора 
 
Предлоге решења утврдила је Комисија за кадровска, административна и 

мандатно-имунитетна питања. 
 

               Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да 
изнесе допунско образложење предлога. 

  
Пошто представник предлагача није желео да изнесе допунско образложење 

предлога, а с обзиром на то да је Скупштина приликом утврђивања дневног реда усвојила 
предлог за спајање расправе, председница Скупштине је отворила претрес о овим 
предлозима.  
 
               Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је 
закључила претрес и напоменула да ће се о сваком предлогу гласати посебно. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности председника и члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод 
и канализација“ Нови Сад. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 
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РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА 

ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“  
НОВИ САД 

 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 
председника Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ 
Нови Сад. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ПРЕДСЕДНИКА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ 
КОМУНАЛНОГ ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Надзорног одбора Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“ Нови 
Сад. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 61 
одборник гласао „за“, да је седам одборника гласало „против“ и да ниједан одборник није 
гласао или „уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈАВНОГ КОМУНАЛНОГ 
ПРЕДУЗЕЋА „ВОДОВОД И КАНАЛИЗАЦИЈА“ НОВИ САД 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности председника Савета за спорт и омладину. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА САВЕТА ЗА СПОРТ И 
ОМЛАДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Савета за буџет и финансије. 
 

   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА САВЕТА ЗА БУЏЕТ И ФИНАНСИЈЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Савета за комуналне делатности. 
  

  Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 

одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА САВЕТА ЗА КОМУНАЛНЕ ДЕЛАТНОСТИ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Савета за образовање. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА САВЕТА ЗА ОБРАЗОВАЊЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности заменика председника Савета за заштиту животне средине. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  
 

РЕШЕЊЕ 
О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА САВЕТА ЗА 

ЗАШТИТУ ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 
дужности члана Комисије за спровођење конкурса за избор директора. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 67 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА СПРОВОЂЕЊЕ 
КОНКУРСА ЗА ИЗБОР ДИРЕКТОРА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 
дужности члана Комисије за представке и предлоге. 
   

 Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА ПРЕДСТАВКЕ И 
ПРЕДЛОГЕ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Комисије за обележавање празника и доделу признања Града. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА ОБЕЛЕЖАВАЊЕ 
ПРАЗНИКА И ДОДЕЛУ ПРИЗНАЊА ГРАДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 

дужности члана Комисије за прописе. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА ПРОПИСЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 
дужности заменика председника Комисије за родну равноправност. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА КОМИСИЈЕ ЗА 
РОДНУ РАВНОПРАВНОСТ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о престанку 
дужности председника Комисије за обележавање празника и доделу признања Града. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ПРЕСТАНКУ ДУЖНОСТИ ПРЕДСЕДНИКА КОМИСИЈЕ ЗА ОБЕЛЕЖАВАЊЕ 
ПРАЗНИКА И ДОДЕЛУ ПРИЗНАЊА ГРАДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору члана 

Комисије за обележавање празника и доделу признања Града. 
 

   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА ОБЕЛЕЖАВАЊЕ ПРАЗНИКА И ДОДЕЛУ 
ПРИЗНАЊА ГРАДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу и 

избору члана Комисије за прописе. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ И ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА ПРОПИСЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана и избору председника Савета за спорт и омладину. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА И ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА САВЕТА ЗА СПОРТ И 
ОМЛАДИНУ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору члана 

Комисије за прописе. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА ПРОПИСЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 
члана Комисије за обележавање празника и доделу признања Града. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
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Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА ОБЕЛЕЖАВАЊЕ ПРАЗНИКА И 
ДОДЕЛУ ПРИЗНАЊА ГРАДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана и избору заменика председника Комисије за родну равноправност. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 68 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА И ИЗБОРУ ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА КОМИСИЈЕ 
ЗА РОДНУ РАВНОПРАВНОСТ 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о разрешењу 

члана и избору заменика председника Савета за заштиту животне средине. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 65 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
 

РЕШЕЊЕ 
О РАЗРЕШЕЊУ ЧЛАНА И ИЗБОРУ ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА САВЕТА ЗА 

ЗАШТИТУ ЖИВОТНЕ СРЕДИНЕ 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о избору 

председника Комисије за обележавање празника и доделу признања Града. 
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   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА КОМИСИЈЕ ЗА ОБЕЛЕЖАВАЊЕ ПРАЗНИКА И 
ДОДЕЛУ ПРИЗНАЊА ГРАДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог решења о именовању 

члана Комисије за спровођење конкурса за избор директора. 
 
   Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 66 
одборника гласало „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ИМЕНОВАЊУ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА СПРОВОЂЕЊЕ КОНКУРСА ЗА ИЗБОР 
ДИРЕКТОРА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 

Пошто су размотрене тачке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је 
упитала да ли неко од одборница и одборника жели да постави одборничко питање. 

 
Пошто нико од одборница и одборника није желео да постави одборничко 

питање, председница Скупштине је закључила XXXVIII седницу Скупштине Града Новог 
Сада у 12 часова. 
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